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ZAB.0022.34.2024 

 

Protokół nr 20/24 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 7 listopada 2024 r.  

 

Starosta Włocławski Pan Roman Gołębiewski o godzinie 1305 otworzył posiedzenie Zarządu 

Powiatu we Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach 

Zarządu, uczestniczy 4 członków Zarządu (nieobecny pan Jan Ambrożewicz), co wobec 

ustawowego składu Zarządu Powiatu wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista 

obecności członków Zarządu Powiatu oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 19/24 z dnia 29 października 2024 r. (po sesji Rady Powiatu). 

3. Zawarcie Listu Intencyjnego w sprawie ustalenia zarządców odcinka drogi publicznej, 

pozbawionej kategorii drogi wojewódzkiej, w związku z oddaniem do użytkowania 

obwodnicy Lubrańca. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania składu Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na 

powierzenie prowadzenia „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej Powiatu Włocławskiego” w 2025 

r., ustalenia  jej   składu  osobowego i przyjęcia jej Regulaminu pracy w 2025 r. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 19/24 z dnia 29 października 

2024 r. (Po sesji Rady Powiatu). 

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał Pan Roman Gołębiewski - Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że odbyły się rozmowy z władzami Lubrańca 

z przedstawicielami Powiatowego Zarządu Dróg. Na dzisiejsze posiedzenie został zaproszony 

Pan Stanisław Budzyński – Burmistrz Lubrańca oraz Pan Tadeusz Wiśniewski – 

p. o. Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg. Co do zasad podziału byłej drogi wojewódzkiej 

nr 270, znajdującej się w granicach Miasta Lubraniec oraz poza granicami. Negocjacje 

przebiegły bardzo sprawnie, za co Starosta podziękował Panu Burmistrzowi, we wzajemnym 

zrozumieniu o poszanowaniu interesów obydwu samorządów. Powiat Włocławski przejmie 

ulice miejskie, tj. ul. Brzeska, ul. Mickiewicza, ul. Sienkiewicza, ul. Kościelna, ul. Kościuszki 

i al. Lipowa tak, aby połączyć sieć dróg powiatowych. Natomiast odcinek drogi od ronda 

na drogę wojewódzką nr 270 z kierunku Brześcia Kujawskiego do skrzyżowania al. Lipowej 

z ul. Brzeską oraz odcinek drogi od skrzyżowania ul. Słowackiego z ul. Kaliską do ronda na 

drogę wojewódzką nr 270 w kierunku Izbicy Kujawskiej  staną się odcinkami dróg gminnych. 

W dniu dzisiejszym jest wola podpisania Listu Intencyjnego w takim podziale, natomiast 

faktyczne przekazanie nastąpi, kiedy Uchwała o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej 
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i zaliczeniu do kategorii drogi gminnej poddana zostanie ocenie Rady Powiatu we Włocławku 

nie później niż do 31 marca 2025 r. Aby uniknąć niepotrzebnego zamieszania z powodu, kto 

ma ponosić odpowiedzialność za zimowe utrzymanie 4 km tych dróg będzie odpowiadał 

Powiat Włocławski do momentu podjęcia przez Radę Powiatu uchwały. Pan Dyrektor 

Wiśniewski czyni starania, aby ten zakres zamówienia przekazać firmie wykonującej usługę 

zimowego utrzymania dróg.  

Pan Stanisław Budzyński – Burmistrz Lubrańca podniósł, że bardzo istotne dla niego jest, że 

poprzez dobrą współpracę powiat przejmie część dróg, a poza tym dla niego ważną rzeczą jest 

obietnica Marszałka, że uda się pozyskać środki na ten cel, chociaż jak na razie tych 

możliwości nie widać. Pan Burmistrz podziękował Panu Staroście i wszystkim 

zainteresowanym, że jest konsensus w tym zakresie i powiat chce te drogi przejąć.  

Pan Tadeusz Wiśniewski – p.o. Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg dodał, że o ile dobrze 

jest zorientowany niedawno odbyła się Sesja Rady Miasta i Gminy Lubraniec i generalnie jest 

akceptacja tego przedsięwzięcia.  

Pan Burmistrz dodał, że Rada jest „za”, chociaż wiadomo, że tam jest most, ale nie ma 

potrzeby na razie go remontować. Dla Gminy Lubraniec bardzo ważna jest współpraca 

z Powiatem Włocławskim i Urzędem Marszałkowskim, aby osiągnąć sukces. Oczywiście 

zawsze komuś nie będzie to odpowiadać, ale tak już jest. 

Starosta dodał, że ze środkami na drogi będzie coraz trudniej, to już wiadomo z różnych 

źródeł. Jest to pewien ciężar związany z utrzymaniem tych dróg, należy mówić o tym 

otwarcie, w związku z wybudowaniem obwodnicy, zarówno dla Gminy Lubraniec jak 

i Powiatu, ale należy patrzeć pod względem dobra i wygody dla mieszkańców powiatu.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął treść i wyraził zgodę na podpisanie Listu Intencyjnego 

w sprawie ustalenia zarządców odcinka drogi publicznej, pozbawionej kategorii drogi 

wojewódzkiej, w związku z oddaniem do użytkowania obwodnicy Lubrańca. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonała Pani Marta Prylińska – Naczelnik Wydziału Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformowała członków Zarządu, że na podstawie art. 11 ust. 2 

ustawy z dnia 5 sierpnia 2015 r. o nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnym poradnictwie 

obywatelskim oraz edukacji prawnej wyłania się corocznie organizację pozarządową 

w otwartym konkursie ofert. Przywołana Ustawa w art. 15 ust. 2a nakłada na organ 

administracji publicznej ogłaszający otwarty konkurs ofert, obowiązek powołania Komisji 

Konkursowej w celu opiniowania złożonych ofert. W skład Komisji konkursowej wchodzą: 

przedstawiciele organu wykonawczego tej jednostki oraz osoby wskazane przez organizacje 

pozarządowe lub podmioty wymienione w art. 3 ust. 3, Ustawy z wyłączeniem osób 

wskazanych przez organizacje pozarządowe lub podmioty wymienione biorące udział 

w konkursie. W pracach Komisji mogą uczestniczyć także, z głosem doradczym, osoby 

posiadające specjalistyczną wiedzę w dziedzinie, której dotyczy konkurs.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 50/24 w sprawie powołania składu Komisji 

Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert na 

powierzenie prowadzenia „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej Powiatu Włocławskiego” w 2025 r., 

ustalenia  jej   składu  osobowego i przyjęcia jej Regulaminu pracy w 2025 r. 
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Ad. 5 Sprawy różne 

Nie było spraw omawianych w tym punkcie porządku obrad.  

 

Ad. 6 

Pan Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 1320 dokonał zamknięcia 

posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.   

    

 

                                                         Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                         Roman Gołębiewski            .............................................. 

 

                                                         Karol Antoni Matusiak        ...………………………….. 

 

                                                         Jan Ambrożewicz                ....………………………….. 

 

                                                         Anna Sława Kozłowska       ……………………………. 

  

                                                         Aneta Kwarcińska               …………………………….. 

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 

  

 

 

 


